

# Psykologförbundets Studeranderåd

## Styrgruppsmöte 13

### Protokoll

2021-04-21 17.30-20.00



## Närvarande

Maja Straht	- Ordförande
Clara Söderstjerna	- Vice ordförande
Annelotte Grezel	- Ledamot
Simone Vastamäki	- Ledamot
Alexander Fredriksson	- Ledamot
Erik Lundin	- Ledamot
Leo Rehnberg	- Ledamot

## Agenda

B = beslutpunkt      I = informationspunkt      D = diskussionspunkt

	<b>Punkt</b>	<b>Kommentar</b>
1.	I: Mötet öppnas	Ordförande öppnade mötet klockan 17.30.
2.	B: Val av sekreterare	Styrgruppen beslutade att - välja Clara Söderstjerna till sekreterare.
3.	B: Val av justerare	Styrgruppen beslutade att - välja Simone Vastamäki till justerare.
4.	B: Godkännande av agenda	Styrgruppen beslutade att - välja godkänna agendan.
5.	I: Föregående protokoll	Styrgruppen beslutade att - lägga protokollet till handlingarna.
6.	I: Protokoll från Förbundsstyrelsen	Inget nytt.
7.	I: Rapport från FS-ledamöter	Inget FS-möte har ägt rum sen senaste styrgruppsmötet, således ingen rapport.
8.	I: Information från presidiet	Maja berättade om senaste mötet med arbetsgruppen för Organisationsutveckling av Studeranderådet. Tittat på kartläggningen av studentsektioner inom Sacofederationen och diskuterat fram fördjupningsfrågor till utvalda förbund, både utifrån studentperspektiv och

		<p>kansliperspektiv. Maja kommer delta på FS-möte för att föredra visionsarbetet som styrgruppen genomförde den 23/3. Kristina kommer även exemplifiera och diskutera frågeställningarna i arbetsgruppen med hjälp av psykologassistenttjänsten.</p> <p>Clara och Maja har idag haft möte med med Mahlin angående överlämning. Preliminärbokade en överlämningshelg den 12-13 juni, där kansliet är inbjudna.</p>
9.	I: Rapport från EFPSA och SAKS	<p>Simone rapporterade från den pågående EFPSA-kongressen. Annelotte är med under veckan och Viktoriya är med några dagar. Officiellt ny mandatperiod den 25/4.</p> <p>Maja rapporterade från mötet med SAKS den 15/4. Särskild viktig information är att samordnare för en eventuell SAKS-konferens önskar namn och kontaktuppgifter till representant från Sverige i detta arbete senast 1 juni. Danmarks psykologförbund har lanserat ett mentorskapsprogram, kan vara av intresse för oss. Maja vidareberfodrar kontaktuppgifter till Annelotte.</p>
10.	B: Process för verksamhetsplan	<p>Styrgruppen diskuterade propositionen.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa propositionen "Process för verksamhetsplan".</li> </ul>
11.	B: Verksamhetsplan 21/22	<p>Styrgruppen diskuterade dokumentet och la till ändringar.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa propositionen "Verksamhetsplan 21/22".</li> </ul>
12.	B: Rollbeskrivningar för förtroendevalda	<p>Styrgruppen diskuterade dokumentet och la till ändringar.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa propositionen "Rollbeskrivningar för förtroendevalda"</li> </ul>
13.	B: Kommunikationsguide	<p>Styrgruppen diskuterade dokumentet och la till ändringar.</p>

		<p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa propositionen “Kommunikationsguide”.</li> </ul>
14.	B: Överlämningsguide	<p>Styrgruppen diskuterade dokumentet.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa propositionen “Överlämningsguide”</li> </ul>
15.	B: Uppdaterad SPFS Handbok	<p>Styrgruppen diskuterade dokumentet.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa propositionen “Uppdaterad SPFS Handbok”.</li> </ul>
16.	B: Verksamhetsberättelse 20/21	<p>Styrgruppen diskuterade dokumentet.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa Verksamhetsberättelse 20/21.</li> </ul>
17.	B: Svar på inkomna förslag	<p>Styrgruppen diskuterade yttrandena till de inkomna förslagen.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- fastställa yttrandena till förslagen, med en ny att-sats för Stormötet att diskutera: “att Studeranderådet bereder samtliga val vid ett Valmöte innan EFPSAs kongress, och har ett avslutande Stormöte i vanlig ordning.”</li> </ul>
18.	B: Agenda SR Stormöte	<p>Styrgruppen diskuterade agendan.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- uppdra Maja att göra vissa justeringar i tiderna så att pauser läggs in i agendan.</li> <li>- fastställa agendan med dessa gjorda ändringar.</li> </ul>
19.	B: Arbetsordning SR Stormöte	<p>Styrgruppen diskuterade arbetsordningen.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- beslut på Stormötet kommer fattas med acklamation genom ja-rop istället för acklamation genom JA/NEJ-knappar i Zoom</li> <li>- uppdra Maja att skicka ut ett per capsulam beslut om deltagarna och deras rättigheter.</li> </ul>

20.	Övriga frågor	Nästa styrgruppsmöte äger rum den 5 maj.
21.	Mötet avslutas	Ordförande avslutade mötet klockan 20.10.